
INTERPELLATION

Gällande renoveringen av Fintatorps gård 

Under en längre tid har en omfattande renovering av den gamla gården Fintatorp på Skutber-
get pågått. Trots att gården varit utpekad som kulturhistoriskt värdefull har den i decennier fått 
stå tom och förfalla. Det är glädjande att den gamla gården, som minner om platsens historiska 
användning och som utgör ett vackert inslag i miljön, äntligen fått en efterlängtad renovering. 

FRÅGOR

1. Vad landar slutnotan för renoveringsprojektet på? 

2. Om vi förstått det rätt var den ursprungliga budgeten 5 miljoner. Stämmer det?

3. Varifrån har de resterande kostnaderna tagits?

4. Från början var en en antikvariskt sakkunnig konsult kopplad till renoveringen. Men 
denne valde såvitt vi förstått det att hoppa av projektet. Vad var anledningen till detta?

5. Var det faktum att en antikvariskt sakkunnig var kopplad till projektet också kopplat till 
några bidrag som utgått till renoveringen?

6. Vad är kommunledningens plan för hur gården ska användas?
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